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Dagsorden:   

1. Valg af dirigent og to stemmetællere. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.   

3. Fremlæggelse af regnskab.   

4. Indkomne forslag.   

5. Fastsættelse af indskud og kontingent.   

6. Valg af formand. På valg er Steen Lauridsen – ønsker ikke genvalg. 

7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer. På valg er Brian Vinjeborg og Jens S. Jespersen. Begge er villige 
til genvalg. 

8. Valg af to bestyrelsessuppleanter. På valg er Jens Kleistrup og Jimmy Schiøth. Begge er villige til 

genvalg. 

9. Valg af to revisorer og en suppleant. På valg er Jens Kleistrup og Stefan Thorsen. Begge er villige til 

genvalg. Der skal vælges en ny suppleant. 

10. Valg af pladsmand. På valg er bestyrelsen som er villige til genvalg.   

11. Valg af div. udvalg. (Aktivitetsudvalg, festudvalg, klubhusudvalg og blomsterpasser). 
Aktivitetsudvalget afventer til ny formand er valgt – resten er villige til genvalg. 

12. Eventuelt. 
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Ved årets generalforsamling er der fremmødt 40 medlemmer, heraf 30 stemmeberettigede. 

 

Aftenen indledes med at mindes Erling Andersen som desværre, som et lyn fra en klar himmel, døde i 
december. Erling var en aktiv cyklist og han fortalte ofte i tirsdagsklubben om sine ture i oplandet – 
gerne 30-40km. Æret være Erlings Andersens minde. 

 

Efter et minuts stilhed, byder formand Steen Lauridsen velkommen til årets generalforsamling. 

 

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 
 
Carl Gerstrøm vælges som dirigent, og Kaj og Kim vælges som stemmetællere. 
 

Carl takker for valget og konstaterer generalforsamlingen for lovlig jf. klubbens vedtægter. 

Der er ikke medlemmer tilstede med fuldmagt til eventuelle afstemninger. 

 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

Se bilag A. 

 

Kommentarer: 

Carl takker for Steens beretning. 

Holger Degn kommenterer at der nu er undersøgelser i gang med henblik på mulig placering af 
vindmøller hvor vores kommende vinterplads skal være. 

 

Bestyrelsens beretning godkendes af generalforsamlingen. 

 

 

3. Fremlæggelse af regnskab. 

Regnskabet har ligget til gennemsyn i klubhuset. 

Se bilag B. 

 

Kasserer Steffen Jacobsen forklarer enkelte punkter i regnskabet: 

 

Indtægter: 

Steffen nævner enkelte punkter i regnskabet – bl.a. at der har været en pæn fremgang i salget af 
drikkevarer. 

 

Udgifter: 

Også her nævnes nogle af punkterne – bl.a. vedr. udgifter til klubstandere – og opfordrer til at 
medlemmerne får afhentet den i kontingentet inkluderede klubstander. 

Endnu engang fremhæves klubbens salg af  drikkevarer, og der konkluderes at indkøbet har være 
fortaget fornuftigt, og at der hermed er et pænt overskud på disse. 

 

Kommentarer: 

Ingen. 

Regnskabet godkendes af generalforsamlingen. 
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4. Indkomne forslag. 

Der er ingen indkomne forslag. 

 

 

5. Fastsættelse af indskud og kontingent. 

Bestyrelsen foreslår uændret indmeldelsesgebyr samt uændret kontingent. 

Indmeldelsesgebyret er fortsat kr. 500,- 

Kontingent (aktivt): kr. 750,- inklusiv en ny klubstander hvert år, 

Kontingent (passivt): kr. 350,- 

Klubhusudlejning og proppenge fortsætter begge på kr. 1250.- 

 

Kommentarer: 

Ingen kommentarer fra medlemmerne hertil. 

 

Forslaget vedtages 

 

 

6. Valg af formand. På valg er Steen Lauridsen – ønsker ikke genvalg. 

 

Kandidaten som ny formand, Kim Schultz Petersen, fortæller kort om sig selv at han er et relativt nyt 
medlem med tre år i klubben. 

Han er 63 år, arbejder sig mod pensionstilværelsen, og ser med interesse på muligheden for at tiltræde 
som ny formand for Horsens Bådeklub. 

Kim har arbejdet i udlandet som udsendt for udenrigsministeriet, hvor han har levet uden muligheden for 
klubliv. Efter hjemkomsten har Kim fået arbejde ved Horsens Kommune. 

Opfordringen til at kunne blive formand i Horsens Bådeklub kom derfor som en appelsin i turbanen som 
han selv udtrykker det. 

Kim er aktiv motorcyklist, og købte en båd for tre år siden, hvor han ved samme lejlighed blev medlem af 
Horsens Bådeklub. 

Hvorfor vælge Kim: Kim er ny sejler i miljøet og har erfaringer med hvordan nye medlemmer tages godt 
imod. 

Steen har skitseret de udfordringer som klubben har – og Kim føler sig godt klædt på til disse og har 
megen erfaring med politiske organisationer. 

Horsens Bådeklub er en fin og hyggelig klub med nogle fantastiske faciliteter. 

Kim vil lægge stor vægt på at være lyttende og opmærksom på medlemmernes ønsker til klubben og 
dens fremtidige udvikling. 

 

Kommentarer: 

Anne-Mette: gør arbejdet ved kommunen dig inhabil? 

Kim afviser og fortæller at han arbejder ved afdelingen som beskæftiger sig med handicappede borgere. 

 

Herefter spørges om der er andre kandidater til formandsposten, hvilket ikke er tilfældet. 

 

Kim Schultz Petersen vælges som formand for Horsens Bådeklub. 
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7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer. På valg er Brian Vinjeborg og Jens S. Jespersen. Begge er 
villige til genvalg. 

 

Der er ikke andre kandidater og begge genvælges som bestyrelsesmedlemmer. 

 

 

 

8. Valg af to bestyrelsessuppleanter. På valg er Jens Kleistrup og Jimmy Schiøth. Begge er 

villige til genvalg. 

 

Der er ikke andre kandidater og begge genvælges som bestyrelsessuppleanter. 

 

 

 

9. Valg af to revisorer og en suppleant. På valg er Jens Kleistrup og Stefan Thorsen. Begge er 

villige til genvalg. Der skal vælges en ny suppleant. 

 

Der er ikke andre kandidater og begge genvælges som bestyrelsessuppleanter. Jørgen Hvejsel 
vælges samtidig som revisorsuppleant. 

 

 

 

10. Valg af pladsmand. På valg er bestyrelsen som er villige til genvalg. 

 

Bestyrelsen genvælges som pladsmand. 

 

 
 

11. Valg af div. udvalg. (Aktivitetsudvalg, festudvalg, klubhusudvalg og blomsterpasser) 

 

Aktivitetsudvalg: Wivian Simonsen, Aage Schougaard og Leif Landroch fortsætter. 

Dicte Dahl ønsker ikke genvalg og i stedet tiltræder Jimmy Schiøth. 

 

Festudvalg: Bestyrelsen fortsætter. 

 

Klubhusudvalg: Brian Vinjeborg og Mogens Munkø fortsætter 

Blomsterpasser: Jens Kleistrup. 
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12. Eventuelt. 

Jimmy: har tidligere spurgt om muligheden for at suppleanter kan deltage i bestyrelsesmøder – om de 

må komme med som interesserede tilhørere. 

Jimmy foreslår at bestyrelsen tager stilling til dette på et fremtidigt møde, da dette kan være et aktiv for 

klubben samt give en større tilknytning til arbejdet i bestyrelsen. 

Fællesspisning i klubhuset genoptages snarest.  

Jimmy har desuden kontakt til en marinebiolog angående igangværende udgravninger i fjorden. 

Vedkommende vil gerne fortælle mere om dette og eventuelle fund, ved et arrangement i klubhuset når 

en dato er fastlagt. Dette bliver inklusiv fællesspisning. 

 

Der spørges endvidere om en deadline mht. broernes færdiggørelse? 

Steen: Havnefogeden ved det ikke men er blevet ”lovet” at de ikke bliver færdige på samme tid. 

Paradebroen bør være færdig d. 1. april. 

Anne Marie uddyber at der rykkes for dato hos havnefogeden. 

 

Holger Degn udtrykker stor tak til Steen for tiden som formand og de mange timer som de har tilbragt 

sammen. 

 

Herefter tager Steffen ordet, og takker på bestyrelsens vegne den afgående formand. Steffen lægger 

især vægt på Steens evne til at ”holde ro på medlemmerne” samt at styre os sikkert udenom de helt 

store problemer på lystbådehavnen. 

 

Jimmy: tirsdag d. 29 marts kl 19 afholdes der generalforsamling i ”Fjordhave Horsens”. Jimmy fortæller 

om fremtiden – bl.a. muslingedyrkning ved Flotillebroen. Foreningen har pt. ca. ti medlemmer.  

Foreningen har hos havnefogeden søgt om tilladelse til at placere flåder i fjorden med mulighed for 

dyrkning af muslinger – der er dog ikke kommet svar om dette endnu. 

Der er ved Nordea Fonden søgt tilskud til dette projekt, men de kan ikke behandle sagen før der 

foreligger en kommunal godkendelse. 

 

Dirigenten, Carl Gerstrøm overrækker en flaske til Steen, og takker for godt samarbejde gennem årene. 

 

Steen Lauridsen afslutter med tak til Carl, en tak for gaver og de mange klapsalver. Steen ønsker Kim 

tillykke med valget som formand for Horsens Bådeklub – ”det er en vidunderlig klub du nu bliver formand 

for”. 

 

Generalforsamlingen lukkes med et trefoldigt leve for Horsens Bådeklub. 
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FORMANDSBERETNING 2023 i HBH. 

 

Jeg skal indledningsvis bede om jeres fulde opmærksomhed. 

Umiddelbart før jul oplevede klubben lidt af et chok, da meddelelsen om Erling Andersens pludse-

lige død indløb. Her var i sandhed tale om et lyn fra en klar himmel. Intet tydede i dagene op til 

dødsfaldet på, at Erling på nogen måde var syg. Tværtimod var han i en ganske god fysisk form. 

Han cyklede flere gange både 20 og 30 km. om ugen og brugte kun sjældent bilen. Med hans død 

har klubben i almindelighed – men tirsdagsklubben i særdeleshed – mistet en utrolig hjælpsom, 

venlig og loyal person. Et ægte HBH-medlem, som vi alle savner og fortsat vil savne. 

Jeg vil bede jer rejse jer for sammen med mig at mindes Erling. 

Æret være Erlings minde. Tak! 

 

§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§§ 

Og så er det blevet tid til at byde velkommen til generalforsamling i HBH. 

Første punkt på dagsordenen er valg af dirigent og 2 stemmetællere. Bestyrelsen vil gerne foreslå 

Carl Gestrøm som dirigent og Kaj og Kim som stemmetællere. 

Er der andre forslag? 

Godt! Så er styrepinden i dine hænder Carl. 

 

BERETNING 2023. 

En kort gennemgang af sidste års kalender viser, at der endnu engang har været bred vifte af 

aktiviteter i HBH.                                                                                                                                         

Jeg nævner i tilfældig rækkefølge:                                                                                          

Standerhejsning,                                                                                                                 

Generalforsamling,                                                                                                                                      

Sct. Hans,                                                                                                                                                       

”Ud- og indrykning” af stativer på vinterpladsen,                                                                       

Fællesspisninger                                                                                                                               
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Afriggerfest, som denne gang var lagt i hænderne på aktivitetsudvalget, som med succes lavede en 

dejlig aften. Tak for det! 

                                                                                                                                                   

Derudover har medlemmerne mødtes i flere omgange for at få en lille snak om – ja intet emne har 

vel været for stort eller småt.                                                                                                                    

M.a.o.: Der foregår ting og sager i HBH.                                                                                             

Klubben lever. 

Vedr. klubhuset.                                                                                                                             

Som de fleste sikkert har bemærket, har vi fået lavet vinduerne i klubhuset, så de forhåbentligt ikke 

mere lukker vandet indenfor. For at være på forkant med situationen har vi foretaget den samme 

vedligeholdelse også omkring de små vinduer.                                                                               

Gas- og elprisernes himmelflugt betød, at vi naturligvis måtte tage en grundig snak om opvarm-

ningen og brug af klubhuset og ikke mindst en snak om mulige besparelser ved driften af huset.    

Vi skruede ned for varmen og opfordrede til fornuftig brug af el.                                                         

Alternative opvarmningsmuligheder var varmepumpe eller fjernvarme.                                                     

Den første ville koste temmelig mange penge – anskaffelse og installation – og ville også være 

forholdsvis længe om at tjene sig selv ind igen.                                                                                                                                     

Fjernvarme var naturligvis også en mulighed, men da befolkningsgrundlaget pt. er for lille i 

området, har Horsens Fjernvarmeværk ingen planer om af føre fjernvarmen ud til vores område. 

Men vi var da velkomne til selv at betale for forlængelse af rørledningen, såfremt der var interesse 

herfor. Det var der ikke! Og inden vi nåede at gøre mere, fandt såvel gas- som elpriserne deres mere 

normale leje. Men opfordringen til fortsat omtanke vedr. brug af huset eksisterer da stadig.                                                                                                                              

 

Fra bestyrelsens arbejde vil jeg endvidere gerne omtale nogle sager, som vi har brugt temmelig 

megen tid på – i nogle situationer måske også unødvendig tid, desværre. 

Lokalplansforslaget.                                                                                                                                  

Dette optog os meget, ikke mindst fordi det af planen fremgik, at plænen mellem HBH og HMK var 

udlagt som et byggefelt. Det var vi ikke interesseret i – hverken HMK eller os. Vi havde i den 

forbindelse et møde med borgmesteren for om muligt at få ham til at forstå vore synspunkter, som 

ikke mindst gik på, at vi følte, at området allerede var rigeligt bebygget samt at plænen var det ene-

te grønne område man mødte, hvis man gik en tur fra Trøjborgs plads til Sejlrestauranten. Hertil var 

et af hans svar, at der var da masser af grønt område på cirkuspladsen. Endvidere var han vidende 

om, at flere andre klubber med relation til det maritime miljø, var interesseret i at komme tættere på 

vandet/havnen – hvilket han havde stor forståelse for. Men da han bl.a. omtalte Hav- og 

Strandjægerne som én af disse klubber med ikke mindre end 500 medlemmer, var vores forståelse 
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til at tage og føle på. Vi fik naturligvis ingen indrømmelser fra borgmesteren, men det var 

naturligvis vores ret at have disse synspunkter.                                                                                                                         

Vi har selvfølgelig fremsendt bemærkninger til lokalplansforslaget, men ikke hørt noget som helst 

om resultater af disse bemærkninger. Øv!! 

Vinterpladsen.                                                                                                                                            

Da rygterne vedr. den nye vinterplads pludselig tog fat, rettede vi hurtigt en forespørgsel til 

kommunen, da vi under alle omstændigheder gerne ville vide, hvad, hvordan og ikke mindst 

hvornår. Endvidere spurgte vi ind til klubbernes medvirken i planlægningen – eller rettere mangel 

på samme – og spurgte bl.a. om, hvad kommunen forstod ved ordet samarbejde. Der er jo flere 

gange blevet sagt, at tingene er sket i samarbejde med klubberne. Men vi føler absolut ikke, at vi 

har været med i noget som helst. Vi har gentagne gange spurgt om, hvad der kom ud af 

”undersøgelseskommissionens” besøg i andre havne, og om hvorfor denne kommission ikke 

efterfølgende er blevet orienteret eller indkaldt til en fortsættelse af arbejdet. Vi har generelt givet 

udtryk for, at vi er imod en flytning af vinterpladsen.                                                                                                        

Vi rettede henvendelsen til kommunen den 9. januar i år men har d.d. endnu ikke fået et svar. Øv!! 

Der indkom efterfølgende – den 17. marts et svar, som vi pt. ikke synes at kunne bruge. Men de 

lover igen, at vi vil blive taget med på råd, og at emnet kommer på SU i april. Vi sender svaret ud til 

medlemmerne umiddelbart efter generalforsamlingen. 

Lejeaftalen.                                                                                                                                                     

På et af vore møder med borgmesteren spurgte vi, om det var muligt at forlænge den eksisterende 

lejeaftale for grunden, hvor vores klubhus ligger. Hans svar var klart: Hvis vi følte os mere sikre 

med en forlængelse på 10 år – den løber lige nu til 2030 – var det blot at sende en anmodning 

herom til kommunen. Så skulle der ikke gå lang tid, før den sag var klaret. Den sag har nu varet i 

snart ¾ år, og der foreligger stadig ikke et svar – trods gentagne rykkere. Øv!! 

Nyhedsbrev fra Marinaen – Ordensreglement og Reglement og takster for Horsens Marina. 

Jeg tager disse tre ting under ét, da de alle tre på mange punkter handler om det samme. Noget af 

det, der irriterer os, er, at vi har behandlet en del af punkterne to gange, hvilket vi også har gjort 

opmærksom på. Men hvad vi slet ikke kan forstå er, at man ikke har taget højde for nogle af de 

ændringsforslag, vi har fremsendt. Jeg tror ikke, man fra kommunens side har læst det hele.    

Blandt de ting, vi påtaler, er, at man kræver vinterpladsen fuldstændig ryddet i sommerperioden, og 

at stativer, vogne m.m. skal klappes sammen og stilles oven på hinanden. Vinterpladsen har 

fungeret på samme måde i snart 50 år, og vi påstår, at den fungerer ganske udmærket. Vi mener 

også, at der er p-pladser nok om sommeren. Pladsen har aldrig været fyldt op! Vi kan endvidere 

ikke forstå, hvorfor alt dette er nødvendigt lige nu og her, da vi jo kort tid skal flytte til en ny 

vinterplads, hvor alle bådejere skal investere i nyt stativ. De fleste stativer på vinterpladsen lige nu 

kan nok ikke klappes sammen, som kommunen gerne vil have – og hvordan klapper man en 

bådvogn sammen? Hvis det ikke kan lade sig gøre, skal man opbevare det på hjemadressen. 

Hvordan gør man det, hvis man bor i en etageejendom i Silkeborg? Vi er selvfølgelig også 
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modstandere af, at man skal betale ”et gebyr”, såfremt man evt. skal have foretaget en større 

reparation. Og hvad vil jeg så sige med det? Vi pakker tingene sammen så godt som overhovedet 

muligt – som vi altid har gjort. Vi er opmærksomme på, at nogle bruger bådvogne som ikke kan 

skilles ad og nogle stativer er rustet så meget, at sammenpakning ikke lader sig gøre – vi gør ALT 

hvad vi kan for at få vores grej til at fylde så lidt som muligt. 

Igen har vi gjort indsigelser mod flytning af vinterpladsen. Og igen har vi ikke fået tilbagemeldinger 

på vores bemærkninger. Øv!!                                                                                                                                                                

 

Så er der vist ikke mere i denne omgang. 

Og dog: 

Da dette er min sidste beretning, er det vigtigt for mig at få sagt tak til de medlemmer, som gennem 

de sidste 15 år har vist mig tillid og affundet sig med mig som formand.                                                                                         

Jeg har været stolt og glad for arbejdet.                                                                                                      

Tak til alle jer, der gennem årene har sagt ja til at udføre et stykke arbejde for HBH, når jeg bad om 

det.                                                                                                                                                    

Kæmpetak til min bestyrelse for ufattelig tålmodighed og samarbejdsvilje. I har i den grad været 

med til at gøre en forskel for livet og forholdene på Horsens Lystbådehavn.                                                                                    

Og endelig tak til os alle sammen for i fællesskab at gøre Horsens Bådeklub til den vidunderlige 

bådklub, den er.  

TAK!! 
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